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Links:

• http://stationarberlin.com  
• http://stationarberlin.bandcamp.com  
• http://spotify.stationarberlin.com  

(http://open.spotify.com/artist/3w9RJtJIhlIenNJyM6AQ1Y)
• http://facebook.com/stationarberlin  
• http://instagram.com/stationarberlin  
• http://soundcloud.com/stationarberlin  
• http://gigmit.com/stationarberlin  
• http://songkick.stationarberlin.com  

(https://www.songkick.com/artists/9775329-stationar)
• http://youtube.stationarberlin.com/  

(https://www.youtube.com/channel/UC3S79fKR9UZ3ltGdF6S4noQ)

Tagline:

EN: 
Bunker-Psych Duo from Berlin with guitar, drums and angelical voices.

DE: 
Bunker-Psych Duo aus Berlin mit Gitarre, Schlagzeug und Engelsstimmen.

PR Text:

EN:
Bunker-Psych Rock Duo with André Flemming on the guitar and deranged singing
plus  Rui  Caldeira  on  the  drums  and  on  the  uuuhs  and  the  aaahs.  They  are
stationary in Berlin.

DE:
Bunker-Psych  Rock  Duo  mit  André  Flemming  an  der  Gitarre  und  verrücktem
Gesang sowie Rui Caldeira am Schlagzeug und an den Uuhs und Aahs. Sie sind
stationär in Berlin.
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Song list:
(not registered at GEMA nor similar)

Stationär
Leer
Crazy Games
Unicorn
India
Das System
Alles was ich bin
Camouflage
Weird People
Fuckwithem
Energie
Better
Fail
C.A.F.F.E.E.
Calling the spirit
Grund zum Leben
In the name of me
Kristin
Outro
Salmons
Tanz
Time
Widerstand
With a Lil‘Bit

Biography:

EN:
"Yeah, yeah, yeah - I'm stationary" - the punchline from "Stationär" their very first
song, describes the hedonistic-reactionary big-city celebration madness. 
How can you really have fun? Only if you know that you have to leave. 
With  this  philosophy  André  Flemming,  guitarist/singer  and  Rui  Caldeira,
drums/vocals start their engine called STATIONÄR in the begginings of 2018.
When you first hear them, you seriously believe that they are a power trio, they
sound like that, but they are not! It's a high-intensity power DUO that makes you
bang your head and shake your body.

A portion of grunge, a few spoons of psychedelics, a few car parts that make it look
like a garage and yet it's a bunker - bunker psych, as they call their very own style.
The first studio album "We will find another secret place", released in September



2018, points to a secret  to be discovered. So the men often keep a low profile
before they attack, although in their shows they act like pirates and pirañas in a
women's dress.

Their style is complex and not easy to describe. Lead singer Flemming writes and
sings English and German lyrics, while drummer Caldeira concentrates on creating
landscape  and  spherical  ambiance  with  his  tenor  singing.  They  perform  fully
amplified or unplugged and convince with their tightness and their penchant for the
metaphysical. 

Stationary in Berlin-Neukölln,  their  journey has been limited to Berlin  clubs and
pubs, with a few rides to Leipzig and Brandenburg. 
Embroidered  with  colourful  stickers,  t-shirts  and  download  codes,  they  can  be
discovered this summer in Belgium, the Netherlands and Northern Germany. 
Their new album "Jump into nothingness" will be released this autumn.

DE:
„Yeah,  yeah,  yeah  –  ich  bin  stationär“  -  die  punchline  aus  „Stationär“  dem
allerersten song, beschreibt den hedonistisch-reaktionären Grossstadt-Feier-Wahn.
Wie kann man eigentlich wirklich Spass haben? Doch nur wenn man weiss, dass
man gehen muss. 
Mit dieser Philosophie starten im Frühjahr 2018  André Flemming, Gitarrist/Sänger
und Rui Caldeira, Schlagzeuger/Vocals ihren Motor mit dem Namen STATIONÄR.
Beim ersten Hören glaubt man ernsthaft, dass es sich um ein Power-Trio handelt,
klingt so, isses aber nicht! Es ist ein hochintensives Power-DUO, das den Kopf zum
beat-nicken und den Körper zum shaken bringt.

Eine  Portion  Grunge,  ein  paar  Löffel  Psychedelika,  ein  paar  Autoteile,  die  es
aussehen lassen wie eine Garage und doch ist es ein Bunker - Bunker-Psych, wie
sie Ihren ganz eigenen Stil nennen.
Das erste Studioalbum: „We will find another secret place“, das September 2018
herauskam, verweist auf ein Geheimnis, dass es zu entdecken gilt. So halten sich
die Männer oft bedeckt bevor sie angreifen, obgleich sie sich in ihren Shows geben
wie Piraten und Piranjhas im Damenkleid.

Ihr Stil  ist  komplex und nicht leicht  zu beschreiben. Der Lead-Sänger Flemming
schreibt  und  singt  englische  und   deutsche  Texte,  während  sich  der  Drummer
Caldeira auf den sphärischen Tenor im Klangteppich konzentriert.  Sie treten voll
verstärkt oder unplugged auf und überzeugen mit ihrer Tightness und Ihrem Hang
zum Metaphysischen. 

Stationär in Berlin-Neukölln beschränkte sich bisher auf Ihrer Reise auf die Berliner
Club und Kneipenlandschaft, mit ein paar Ausritten nach Leipzig und Brandenburg. 
Bestickt mit tollen bunten Aufklebern, T-Shirts und downloadcodes, lassen sie sich
jedoch diesen Sommer in Belgien, Holland und Norddeutschland entdecken. 
Ihr neues Album „Jump into nothingness“ wird vorraussichtlich in diesem Herbst
schon released.


